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Møtedato: 23.11.2023  Møtested: Campus Halden E1-074  
   
  

   
Til stede med stemmerett   

   

Astrit Qerimi  Studentrådsleder, Studentråd IIØ  

Martin Arthur Andersen  Nestleder, Studentråd IIØ  

Erik Neumann Habberstad  Tillitsvalgtansvarlig, Studentråd IIØ  

Inger-Synnøve Sundby Johansen  Studentrådsleder, Studentråd LUSP   

Lars Solberg  Nestleder, Studentråd LUSP  

Ingrid Kvalheim  Programtillitsvalgansvarlig, Studentråd 
LUSP  

Nathalie Lunde  Studentrådsleder, Studentråd HVO  

Erle Malde-Frøyland  Nestleder, Studentråd HVO  

Jan-Erik Lie  Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd HVO  

Til stede uten stemmerett   
Christiane Thøgersen Krogfoss  Studentleder   

Joakim Wisløff  Utdannings-og 
kommunikasjonsansvarlig  

Observatører:    
Rakel Edda Nesteng (kun med under orientering)  Representant fra Studentsamskipnaden 

i Østfold     
Simen Kristoffersen  Læringsmiljøansvarlig, Studentråd 

LUSP  
Einar Evensen  Informasjonsansvarlig, Studentråd 

LUSP  
  
Nikolai Lysebraate  
  

Programtillitsvalgtsansvarlig, 
Studentråd IIØ  

Shahad Nawaf Rafah  Læringsmiljøansvarlig, Studentråd IIØ  

Mathias Bratz-Queseth   Høgskolestyret representant  

Silje Karr  Høgskolestyret representant  

Ingvild Kjenne  Fredrikstad Studentsamfunn  

Magnus Nilsen Leder av studentrådsstyret v/Fagskolen 
I Viken   

Malin Segerblad Hansen Tillitsvalgtansvarlig, Studentråd IIØ  

Asborg Marie Christiansen  PR- og rekrutteringsansvarlig 
Studentråd LUSP  

Sekretariat   
Elise Ager    Organisasjonskonsulent   

Ordstyrer   
Morten Gloppestad Von Krogh  Nestleder, Arbeidsutvalget    
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SAKSLISTE  
  

      

Tid   Saksnummer   Sak   

15:15 -    82-23 VEDTAK   

INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL   
A. Godkjenning av innkalling   
B. Godkjenning av saksliste   

C.Godkjenning av protokoll   

          -15:20   83-23 VEDTAK   VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER   

15:20-15:35   84-23 ORIENTERING   

ORIENTERINGER:   
A. Arbeidsutvalget   
B. Organisasjonskonsulent    

C.Studentrådene   
D.Fadderstyret   

E. Studentsamskipnaden   
F. Høgskolestyrerepresentant   
G. Studentsamfunnene   
H. Rektor   

I.Fagskolen i Viken   
   

15:35-16:35   60-23 ORIENTERING   B-SAK FADDERUKENE 2023   

      PAUSE 15 MIN   

16:55-17:05   85-23 VEDTAK  ÅPNE VEDTEKTENE   

17:05-17:35   86-23 DISKUSJON  
INNSPILL TIL 
STUDENTRÅDENSFUNKSJONSBESKRIVELSE    

17:35-18:05   87-23 VEDTAK   VALG TIL STYRER OG UTVALG   

      PAUSE 10 MIN   

18:15-18:45   88 -23 DISKUSJON    EVALUERING STUDENTVALG   

      PAUSE 15 MIN   

18:45-19:05   89-23 DISKUSJON   
STUDENTLEDER, SITTE KUN I ETT ÅR ELLER 
FLERE ÅR   

19:05-19:20   90-23 DISKUSJON   TIMELISTER I ARBEIDSUTVALGET   

19:20-19:30   91-23 ORIENTERING   STUDIESEMINAR   

->19:30   92-23 DISKUSJON   MØTEKRITIKK   

   
  
  



 

  PROTOKOLL 

3 
 

 

  
 

 
82-23 VEDTAK  INNKALLING, SAKSLISTE OG PROTOKOLL   
A. Godkjenning av innkalling   
Innkallingen vedtas.  
  

B. Godkjenning av saksliste   
Sak nr 90-23 flyttes opp til å komme etter sak 60-23 og pausen.   
Sakslisten vedtas som den er med den tidsplanen som er satt med en endring på sak, ingen 
saker er oppmeldt til eventuelt.   
 

 C. Godkjenning av protokoll   
Protokollen fra møte i oktober stemmes over og vedtas  
 
83-23 VEDTAK  VALG AV MØTELEDER OG ORDSTYRER   
Arbeidsutvalgets forslag til møteleder og ordstyrer vedtas.   
Møteleder: Christiane Thøgersen Krogfoss og Ordstyrer: Morten Gloppestad Von Krogh  
  
  
84-23 ORIENTERING    
  
  
A. Arbeidsutvalget + Organisasjonskonsulent   
  
Studentleder:  
Stått på stand under valguken hver dag under valg.   
Planlegge avspark   
Møte om bruk av idrettshallen som fra januar 2024 blir Høgskolen sin igje.  
Vært på studentpolitisk toppmøte i Oslo  
Møte med akademiet for Scenekunst.    
Jobber med engasjement rapport.   
Skal til Bodø med Sarah, Morten og Elise 4 des.  
Statusmøte med HMS-rådgiver.  
Møte med brannvesenet.   
Kontorarbeid  
  
  
Nestleder:   
Vært en hektisk periode.   
Jobbet masse med budsjettet   
Hadde mye med studentvalget å gjøre med stand.   
Jobber med arrangementsmaler   
Jobber med planlegging av avspark  
Gått inn midlertidig som ansvarlig i LMU  
Sendt inn høringssvar til NSO om ny demokratisk   
Løpende artister i forhold til avspark og UKÆ.   
Mye svar på epost   
Velferd og Læringsmiljøansvarlig:   
Stand under valg  
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Tilltsvalgtsmøter med HVO.  
Planlegging av avspark  
  
Velferd- og Læringsmiljøansvarlig: 
Stått på stand under valguken. 
Vært i møte med brannvesnet om studieseminaret 
Tillitsvalgtsmøte med HVO  
Møte med dekan på HVO om AVF 
Planlegging av avspark 
 AU møte  
Jobbet mye med LMU  
Holder på med evaluering med HVO rådet  
Statusmøter med AU hver uke.  
  
Utdanning- og kvalitetsansvarlig:  
Au-møte 
Statusmøter med AU 
Planlegging av avspark 
Evalueringssamtaler med rådsmedlemmer i LUSP 
  
Organisasjonskonsulent:   
Studentvalg opptelling, nettsider og innkjøp knyttet til valg.  
Mye fakturaer og økonomi  
Mye innkallinger og administrering rundt intervju   
Studentrådsledere vil få økonomistatus hver 22 i mnd, da dette er mest praktisk, mellom 
dette må rådene selv holde oversikt.  
Arbeid med UKÆ. 
AU-møte og statusmøter 
Innkjøp   
 
 
  
  
B. Studentrådene   
 
LUSP:  
Deltatt på valg, hatt stort engasjement under valg.   
Tillitsvalgtsmøte, kaldt i klasserom, elbil-ladere, lademuligheter i klasserom.   
Gjennomført 60 års feriring av lærerutdanningen i Halden sammen med 
pedagogstudentene.  
Leder har vært i møte med NOKUT, om praksis på GLU.   
Vært i fakultetsstyret møte, fått høyere engasjement   
Markedsføre påvirkiningskraften studenter har inn i utvalg  
Kontortid   
Kakedag  
 
IIØ:   
Kontortid og stand  
Markedsført valg i støtte av premie til quiz.   
Samtaler med org.kons, studentleder og nestleder om diverse saker.   
Markedsføring av valg   
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Samtale med dekan  
Møte med fakultetsledelse osv.   
Nestleder har vært i høstkonferanse med NSO.   
Hatt tillitsvalgtsmøte  
Skal invitere inn de nye rådsmedlemmene til sitt siste møte før jul.   
Møte med rådgiver for utveksling, problem med å avbryte kontrakt på boligene for utveksling. 
Neste års utvekslingsstudenter skal få tydeligere råd   
Har bestemt hva de   
 
Nestleder: NSO høstkonferansen:   
Veldig imponerende hva NSO har gjort, veldig personutviklende, nettverksbygging og 
erfaringsutveksling. Inkluderende og støttende fellesskap.   
Trekker frem Oline som positiv og engasjerende, gjorde at alle følte seg sett og hørt.   
Studentmedvirkning var sentralt, hvordan få studentene til å engasjere seg.   
Delte ut informasjon om hvordan man   
Stort fokus på gunstig intelligens- i forskningspolitikk osv.   
NSO ønsker flere innspill:   
Boligpolitikken til NSO – formuleringene ønsker de innspill til.   
Krav til statsbudsjettet, opplever at alle er enig med NSO, men formuleringen ønsker de 
innspill på.   
Fremmer for å fremme flere politiske saker- de ønsker innspill på.   
HVO:   
jobber for å få inn person til programutvalget til sykepleie.   
Planlegge resten av perioden frem til jul.  
Hatt tillitsvalgtsmøte  
Og hatt kontortid og stand.   
  
C) Fadderstyret:  
Ikke noe styret som kan orientere.    
  
D) Studentsamskipnaden i Østfold:   
Vi har hatt møte 2 november, typiske styresaker budsjett 24 og 3 kvartal  
Samarbeidsmøte 2 november var lærerikt og ble kortere enn vi tenkte.   
Som nevnt tidligere   
Styreleder vil gjerne ha epost på når på høsten det passer med samarbeidsmøte - og gjerne 
også innspill til tema til samlingen i februar er også velkommen.   
14-15 februar, samarbeidsmøte  
 
E) Høgskolestyretrepresentantene:   
Ekstraordinært møte i Høgskolestyret 18.10 
Ny administrativ organisering er endelig vedtatt, noe som forhåpentligvis vil føre til fortgang i 
arbeidet med blant annet LMU, UKU og andre organer ved Høgskolen fra nyttår av. 
 
Møte i Høgskolestyret 9.11 
Styret behandlet delårsregnskap fra 2. tertial i forbindelse med rapportering til DBH. 
Den største saken på styremøtet handlet om aktivitetsplan og budsjettrammer. Det var 
innstilt på å bruke 49.9% av Høgskolens budsjettramme på utdanningsområdet, noe 
studentrepresentantene fremmet forslag om å øke til 50%, for ikke å krysse den symbolske 
grensen det er. Styret stemte enstemmig for forslaget fra studentrepresentantene. 
I 2024 vil det ikke lyses ut studieplasser i paramedisin eller AVF, men siden det er ferske 
studieprogrammer ønsker ikke styret å legge ned studiene, men heller omorganisere og 
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disponere lærerressurser til 2025. Høgskolen fikk 10 nye studieplasser til IKT som fordeles 
på informasjonssystemer og informatikk. 
NOKUT har bedt norske UH-institusjoner om å utsette sensurfrist på nasjonale 
deleksamener i Anatomi, fysiologi og biokjemi for BA i sykepleie, samt nasjonal deleksamen i 
matematikk for GLU. Vi er i utgangspunktet skeptiske til utsatte sensurfrister, og mener 
Høgskolen bør etterleve gjeldende lovverk, men her stilte vi oss bak forslaget for ikke å legge 
mer press på faglærer og administrasjon. 
  
F) Studentsamfunnene: 
 
Halden Studentsamfunn  
Vi har deltatt på SiØ sitt samarbeidsmøte og er veldig fornøyd med formatet. Vi har også gitt 
vår mening om at møtet burde være tidligere på høstsemesteret da man har lite handlingstid 
innen neste samarbeidsmøte  
Vi har lansert vårt eget nettsted, og sjekker opp statistikk over hvor effektivt vi får 
informasjonen ut igjennom denne kanalen.  
Vi planlegger å legge inn hint om for eksempel quiztemaer for å øke trafikk.  
Vi har deltatt på diskusjoner om fremtiden til idrettshallen nå som kommunen trekker seg ut 
sammen med studentleder, servicetjenester og drift.   
Vi har startet et arbeid om å bygge vårt nye konsept «Lag» (Navn er fortsatt ikke fastslått), 
som vi håper å kunne få i gang tidlig i vårsemesteret. Forskjellen fra en forening vil da være:  
Et mye større lavterskeltilbud for å gjennomføre aktiviteter uten å måtte formelt organisere 
seg selv.  
Får ikke tildelt kulturmidler, men en «HSS Ressursbank» vil bli opprettet hvor lag kan låne 
utstyr og sende ønsker til oss om innkjøp av nytt utstyr som skal inn i denne ressursbanken.  
En vennegjeng eller enkeltpersoner skal enkelt kunne opprette en samling/arrangement med 
minimalt arbeid.  
Om aktivitet er gjengående kan laget ta det større steget og konverteres til en forening.  
 
Fredrikstad studentsamfund:   
Halloween fest: godt oppmøte, det var veldig bra.   
Rocke konsert: det var et band som spilte og det var et initativ fra studentene selv, var på en 
torsdag og det kom mange dit, veldig bra oppmøte.   
Planlegger en nissefest, men ikke landet alt, en temafest nå i desember. Mange 
henvendelser for leie av Kranen, studenter kan leie Kranen sitter med kabalen.   
Bingo og quiz annenhver onsdag/torsdag, trenger flere såkalte quizmastere- bare å 
henvende seg på instagram.   
Skal ha samarbeidsmøte i morgen med HSS og Studentparlamentet i morgen.   
G) Ledelsen/Rektor  
Ikke til stede og har ikke fått tilsendt noe.   
 
H) Fagskolen i Viken, avdeling Rud i Akershus:   
Satt styret sent i september til oktober, pga. Blant annet dårlig engasjement.   
Vært med på studentpolitisk toppmøte  
Skal på ONF møte i helgen  
Jobber mye med vedtektene om dagen  
Jobber også med å få på plass ordentlig   
Avdeling Østfold ønsker et tettere samarbeid, dette vil leder være med på å tilrettelegge for.   
  
60-23 B-sak Fadderstyret  
Malin hopper inn for Martin tidligere fadderstyretmedlem under denne saken.   
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Siden dette er en B-sak protokollføres ikke ingenting.   
15 min pause  
 
90-23 TIMELISTER I ARBEIDSUTVALGET   
Saken legges frem av saksbehandler.   
Parlamentet diskuterer saken, og ingen gir utrykk for at det er behov for at sittende 
Arbeidsutvalg trenger å fylle inn timelister.   
Saken lukkes- 
   
  
85-23 ÅPNE VEDTEKTENE   
Saken legges frem av saksbehandler  
Studentparlamentet vedtar med 8 av 8 stemmer å åpne vedtektene. 
 
Saken lukkes.  
 

86-23 IINNSPILL TIL STUDENTRÅDENESFUNKSJONSBESKRIVELSE   
IIØ:Det å jobbe med Læringsmiljø må legges inn i instruksen til samtlige av rollene, da det å 
jobbe med læringsmiljøet er noe av det viktigste studentrådene gjør  
  
LUSP: Siden informasjonsansvarlig reduseres fra en til to så bør økonomiansvaret legges til 
nestleder av rådet.   
Saken lukkes.   
 
87-23 VALG TIL STYRER OG UTVALG  
Ingrid går ut av saken og Einar stepper inn med stemmerett for LUSP.   
Parlamentet diskuterer hver kandidat og henter inn hver av dem og stiller spørsmål.   
Studentparlamentet stemte etter at hver av kandidatene har vært inne:  
 
Morten Gloppestad Von Krogh stemmes inn som studentrepresentant til 
ansettelesesutvalget.  
  
Morten Gloppestad Von Krogh stemmes inn som studentrepresentant til skikkethetsnemda til 
HVO. 
 
Ingrid Kvalheim stemmes inn som studentrepresentant til Læringsmiljøutvalget.   
 
88-23 EVALUERING AV STUDENTVALG  
Saksbehandler innleder saken og åpner for diskusjon.   
LUSP: litt kjedelig at AU medlemmer som stod i oversikt ikke var der.   
Bra med stand.   
IIØ: Fornøyd med valgresultatet selv om det gjerne skulle vært høyere.   
QR-kode på forelesninger er genialt. Bruke HSS og FSS til markedsføring.   
LUSP: fått positiv tilbakemeldinger   
IIØ: tenke godt på standtider, når det er kø rundt deg vekker det interesse.  
IIØ: kanskje høre med rektor om å markedsføre valget, han oppmuntrer studentene til å 
stemme.   
HVO: fem minuttere med en QR i forlesninger  
IIØ: be kandidatene som stiller filme inn en 30 sek video, valgkamp video.  
IIØ: bedre valgstand boder kunne man kanskje kjøpt inn? Ha en stand som tiltrekker  
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IIØ: følge Jim sine anbefalinger, stå foran standen når man skal snakke med studenter, ikke 
stå bak den.   
Studentleder: kommunikasjon viktig- og at alle kommuniserer hvis ting oppstår så man ikke 
får deltatt på noe slik man hadde tenkt.    
LUSP: legge inn en halvtime oppmøte før standtid starter til koking og kaffe også slik at den 
er klar når stand skal i gang. 
 
Saken lukkes.    
  
89-23 STUDENTLEDER, SITTE KUN I ETT ÅR ELLER FLERE ÅR.   
Saksbehandler innleder saken, og åpner for diskusjon.   
IIØ: mener at en person i et verv kommer langt unna den “vanlig” studentene med en annen 
økonomi osv. Hvis   
Studentleder: forklarer at bakgrunn for sak   
IIØ: ønsker at det skal være mulig å kunne  
Studentleder: det vi diskuterer er muligheten for gjenvalg eller ikke.   
HVO: det burde være en øvre grense på hvor mange perioder man kan sitte, så man ikke 
kan sitte i evig tid.   
IIØ: Mulighet for å endre overlappen fra 12 mnd til 13 mnd, for å sikre overlapp.   
Nestleder AU: problematisk å forlenge vervet til 13 mnd, problematisk fordi HiØ har 
sommerferie i juli, så lite mulighet for overlapp.   
LUSP: Org.kons er kontinuiteten og limet og skal overføre kunnskap og sikre en god 
overgang.  
Studentleder: leser opp rektors kommentarer   
  
Nestleder: rektor har luftet mulighet for at studentmassen skal kunne velge leder.   
IIØ: bekymret for at studentene ikke setter seg godt nok inn i det, det skal stemmes over.   
Observatør ber om ordet. Parlamentet vedtar dette.   
LUSP: opplever at få dessverre er lite opptatt av hvem studentleder er.   
Studentleder:   
HVO: demokratisk sak om   
IIØ: velge mellom maks et år på rad, maks to år i vervet.   
IIØ: maks fire år burde være en mulighet, erfaring er viktig  
  
Studentleder: forbedringsarbeid, tenke nytt, innovative ideer  
LUSP: klare for vedtakssak på neste møte. 1 år, 2 år eller uendelig.   
I ekstraordinære tilfeller vil det evt. komme et tilleggspunkt som kan brukes.   
Nestleder: hvert alle råd får en utfordring til at de skal sende inn sine forslag til studentleder 
sitte kun i ett år eller flere, sende på epost til studentparlament@hiof.no innen 29 nov. 
 
Saken lukkes.   
  
91-23 STUDIESEMINAR  
Saksbehandler informerer om det foreløpige programmet for dagen 8 feb.   
Halv dag med sikkerhet og halv dag med et annet tema.   
  
Før møtekritikk blir nestleder innvilget med 8 av 8 stemmer mulighet til å informere 
parlamentet om intervjuene som har blitt gjennomført i dag.  
I dag har det blitt intervjuet seks kandidater, god kandidater. Berømmer komiteen for godt 
arbeid. Komiteen vil legge frem sin innstilling for paramentet på møte i desember.  
 

mailto:studentparlament@hiof.no
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92-23 MØTEKRITIKK  
Studentleder: fint med deltakere fra Høgskolestyretsom deltar på det meste.   
  
IIØ: godt møte, fikk julebrus og kaffe. Er godt fornøyd.   
IIØ: fint å være tilbake. Signal tegn og tale, rask gjennomgang av dette før møte. Folk må 
holde åpne lenge nok oppe til at Morten får med seg at folk ønsker å si noe. 
  
IIØ: tunge saker, føler at vi har kommet godt gjennom.   
HVO: vanlig med tøffe saker, veldig bra møte generelt, bra innsats.   
HVO: gode diskusjoner, godt fornøyd.  
  
HVO: Bra møte, lite drikke  
Nestleder AU: fint møte, med noen vanskelige saker.   
LUSP: fint med uenighet   
Lik formulering på vedtak som gjøres i samme sak.  
Folk som er ferdig i en sak og skal hente noe skal egentlig ikke kunne si noe mer i saken, 
ikke svare opp.   
LUSP: fint møte, godt fornøyd, gode diskusjoner.   
Observatører blir innvilget talerett.  
  
Alle observatørene samtykker til at møte har vært fint.   
Org.kons: Synes noe av møte har vært ubehagelig, men samtidig fint.   
Vanskelig å beregne nok mat og brus til møte når folk ikke svarer på innkallingen, ønsker 
også at alle eksterne svarer på innkalling.    
 
Møte ble avsluttet før oppsatt tid.   
 


